
Zápisnica č. 1 zo  

Stretnutie vedenia FF UPJŠ so zástupcami študentov 

dňa 3. október 2022 

 

Prítomní podľa prezenčnej listiny: 

Vedenie Filozofickej fakulty UPJŠ v Košiciach 

Trinásť zástupcov študentov 

 

Priebeh stretnutia podľa programu: 

1. Otvorenie 

Pani dekanka privítala zástupcov prezenčne a online prítomných študentov. 

Odovzdala slovo pani tajomníčke, ktorá informovala o riešení požiadaviek študentov, 

ktoré boli prezentované na ostatnom stretnutí v AR 21/22. 

 

2. Priebežný monitoring kvality implementácie študijných programov FF UPJŠ 

Informácie od zástupcov k priebehu RŠP k jednotlivým ŠP: 

- zástupkyňa z Katedry politológie – na RŠP viedli diskusiu o spätnej väzbe 

a vyvstala otázka k úprave formulárov – zjednodušiť ich, aby neboli časovo náročne.  

- pani dekanka – pracujeme na úprave dotazníkov, o ich možnostiach môžu 

informovať autori. Celý dotazník je nastavený na učiteľov a na základe dotazníka 

vieme korigovať a zlepšovať kvalitu vzdelávania. Dotazník sa redukuje a aj 

v aktuálnom období bol redukovaný. Snažíme sa zohľadniť záver výučbovej časti. 

- zástupkyňa Katedry amerikanistiky a anglistiky – počas diskusie na RŠP upozornili 

na zohľadnenie špecifickosti MOŠ – napr. sú dvaja študijní poradcovia – v dotazníku 

to nie je zohľadnené. Ide o to, aby bola možnosť vyjadrenia k obom poradcom. 

Jedná sa o univerzitný dotazník.  

- zástupca Katedry Filozofie – niektorí študenti poukazovali na to, že v čase keď nie 

je výučba, tak trávili čas v kaviarni, ale privítali by priestor na medzičas aj v budovách 

ako je tomu napr. v budove Aristoteles na najvyššom poschodí. 

- pani dekanka – téma, ktorá rezonuje. Mali sme učebňu, ale potrebujeme ju na 

vzdelávanie. V budove Sokrates sú k dispozícii sedacie vaky, ktoré študenti radi 

využívajú. Podnikneme v danej záležitosti ďalšie kroky. 

- pani tajomníčka – ak ide o stretnutie študentov, tak odporúčala ako lepšiu možnosť 

Minervu a ak štúdium, tak knižnica. Zároveň upozornila na obmedzenia zo strany 

BOZP, únikové východy, ktoré nás limitujú. Požiadavky na navýšenie zvážime 

a podľa možnosti budeme umiestňovať. Sme otvorení nápadom. 



 

- Zástupkyňa KAA – upozornila na problematiku časového harmonogramu štátnic, 

štátnice absolvovala na Bc. stupni MOŠ. Pokladá za hendikep, keď MOŠ začínajú 

o týždeň neskôr ako jednoodbor a prichádzajú o vzácny čas na prípravu.  

- pani dekanka – dôvodom je časový priestor medzi jednotlivými štátnymi skúškami 

v MOŠ. Téma harmonogramu nám rezonovala aj na predchádzajúcom stretnutí. 

Navrhla prísť aj s ďalšími kolegami študentmi za prodekanom Andreánskym a nájsť 

vhodné riešenie. Harmonogram predkladáme na schválenie.  

- pán prodekan Andreansky – vždy je priestor, ale musíme brať ohľad aj na 

Prírodovedeckú fakultu aby sme postupovali synchronizovane. Máme rezervu 

jedného týždňa, ktorý sme si rezervovali na prijímacie pohovory. Zmyslom 

požiadavky je aby MOŠ mohli začať neskôr a mali viac času na prípravu.  

- pani dekanka – riešenie je v stretnutí študentov s prodekanom a využitie 

rezervného týždňa. Spoločne môžete nájsť riešenie. Dôležité je tiež túto tému otvárať 

aj medzi študentmi na Prírodovedeckej fakulte. MOŠ je nesmierne náročne. Venuje 

sa tomu, aby sme mohli v závere konštatovať, že sme urobili všetko pre zlepšenie. 

- zástupkyňa Katedry histórie – v záležitosti komfortu študentov by bolo skvelé, ak by 

vhodné podmienky (sedacie vaky) boli aj v budove Platón. Tiež upozornila na 

možnosť platby kartou v kávomatoch, ktoré sú zatiaľ len na hotovosť. Navrhla osadiť 

bankomat v areáli k výberu hotovosti. V súvislosti s jedálňou by študenti privítali 

možnosť doplnenia kreditu bankovou kartou. 

- pani tajomníčka – informovala, že doplnenie kreditu kartou v jedálni, by malo 

fungovať. 

- zástupkyňa KH – upozornila na zaťažujúcu byrokraciu pre študenta po závere 

štúdia. Navrhla procedúru zjednodušiť pre študentov a preniesť ťarchu na personál 

fakulty.  

- pani tajomníčka – priklonila sa k danej možnosti, keďže tieto informácie by sa mali 

dať cez AIS overiť elektronicky. 

 

3. Príprava a realizácia spätnej väzby ku kvalite výučby a vyučujúcich v AR 

2021/2022 

- pani dekanka – informovala o príprave dotazníka spätnej väzby. Dotazník 

vypracovaný na katedre psychológie, administrovaný cez SM. Nový dotazník je už na 

novom úložisku a vylučuje riziko pre študentov. Nastavujeme systém zbierania 

spätnej väzby.  

Informovala o kreovaní Študentskej rady kvality FF UPJŠ. Upozornila na nízke 

percento účasti študentov na vyplňovaní dotazníkov. Študentská rada kvality bude 

skupinou študentov, ktorí sa budú podieľať na príprave a aj na vyhodnotení spätnej 

väzby. Minimálny počet členov ŠRK sú traja a ich počet sa môže zvýšiť. 



- pani Dr. Köverová (jedna z autorov dotazníka) – informovala o príprave dotazníka, 

autori si uvedomujú rozsah a prehodnocujú jednotlivé položky, ktoré môžu vylúčiť. 

Vidíme priestor na redukciu. 

 - pani dekanka – učitelia budú mať práva k tomu, aby mohli dotazník zdieľať so 

svojimi študentmi na predmete. Prosím vás o veľkorysosť k spracovaniu dotazníkov. 

V závere roka budeme mať stretnutie akademickej obce, kde budeme predstavovať 

výsledky.  

- pani prof. Žiaková – čakajú nás voľby do AS UPJŠ a FF UPJŠ – pozvala študentov 

kandidovať a zúčastniť sa volieb.  

- zástupkyňa KH – navrhla hľadať motiváciu pre študentov k vypísaniu dotazníka. 

Mnohokrát sa študenti domnievajú, že ak vypíšu dotazník, tak aj tak sa nič nezmení. 

Motiváciou za vypísanie dotazníka by mohol byť aj teplý nápoj v Minerve  

- pani dekanka – spätnou väzbou pomáhame študentom, ktorí nastupujú po nás. 

Začínajúci druháci pomáhajú prichádzajúcim prvákom a tretiaci druhákom atď. 

Výsledkom je zlepšenie prostredia pre študentov. Určitá odmena za odovzdaný 

dotazník by bola možná, aj teplý nápoj v Minerve  

 

4. Rôzne 

- pani prodekanka Panocová – poďakovala študentom za  podnety a spätnú väzbu.  

 - pán prodekan Andreanský – vyzval študentov k podpore pri realizácii spätnej 

väzby. Pomôžte nám zmotivovať  a získať spätnú väzbu od absolventov. To sú 

výzvy, ktoré by sme chceli zaplniť. Ocenil dotazník FF, prináša dôležité informácie 

o vyučujúcich aj z iných fakúlt, čo je veľmi prínosné. Funguje to aj opačne, že na 

našich vyučujúcich (napr. latinského jazyka) máme spätnú väzbu od študentov 

z Lekárskej fakulty.   

 

5. Záver 

Pani dekanka poďakovala študentom za ich účasť a podnety. Ďalšie spoločné 

stretnutie sa uskutoční vo vopred oznámenom termíne v priebehu 8. – 9. týždňa 

semestra. 

 

Zapisovateľ: 

doc. ThDr. Peter Borza, PhD. 

 

V Košiciach dňa 3. októbra 2022 

 


